
Woord van de secretaris 

 

Beste schaakvrienden, 

 

Het seizoen 2019-2020 kende een bizar verloop. De coronacrisis hield (en houdt) vanaf 

afgelopen voorjaar de wereld in een ijzeren greep.  

Ook onze schaaksport is de dans niet ontsprongen. Veel geplande initiatieven en lopende 

competities kwamen tot een abrupt einde. Geen kampioenen, geen vrijwilligerstreffen, geen 

toernooien meer. Het online schaak schoot door de coronacrisis wel uit de startblokken, 

maar ook dat werd uiteindelijk minder “bezocht”. Bij voorkeur willen schakers elkaar toch 

face to face bestrijden, en uiteraard is de gezelligheid van het “afterschaak” van groot belang 

voor vele schakers. 

Voor een overzicht van de activiteiten van afgelopen seizoen verwijs ik jullie naar het 

(wederom) zeer compleet en mooi opgesteld seizoensoverzicht dat Frank Clevers opgesteld 

heeft. Frank, hartelijk dank hiervoor! 

 

Als bestuur hebben we geprobeerd om een en ander zo goed mogelijk af te wikkelen, maar 

ook om de blik vooruit te werpen, o.a. door de ontwikkelingen van protocollen voor onze 

sport (vanuit NOC*NSF en vanuit de KNSB) op de voet te volgen.  

Hoewel er dankzij protocollen en maatregelen weer geschaakt kan worden, zijn we daarmee 

nog lang niet terug bij de situatie vóór corona. Uiteindelijk staat de gezondheid altijd voorop, 

dus elke schaker zal voor zichzelf uit moeten maken of hij/zij komend seizoen wil schaken 

terwijl de corona pandemie nog niet tot een eind gekomen is. Daarnaast is er veel 

onzekerheid over het verloop van de pandemie, een tweede golf zou initiatieven en 

competities die nu vol goede moed opgestart worden weer volledig kunnen verlammen. 

Kortom, we gaan een onzeker seizoen tegemoet, waar we, met ons allen, het beste van 

moeten zien te maken. Gelukkig heeft de crisis (tot nog toe) niet voor meer afmeldingen 

gezorgd dan vorig seizoen. De daling is nu 40 (vorig seizoen 48) leden. 

 

Voor sommige verenigingen is het nu zwaarder dan normaal, financiële en persoonlijke 

problemen liggen op de loer. Het bestuur van de LiSB heeft een duidelijke boodschap: heb je 

als vereniging problemen waar je niet uitkomt, neem dan contact op met het bestuur. 

Wellicht kunnen wij (bestuur, maar ook andere verenigingen) jullie helpen om de storm te 

doorstaan en als vereniging het hoof boven water te houden. 

 

Onze ALV wordt gehouden op zaterdag 12 september, aanvang 10.30 uur, in de Merode te 

Stein. Voornaamste onderwerp zal de invulling van komend seizoen zijn, met name de 

externe competities.  

Uiteraard zal ook een ledenvergadering coronaproof moeten zijn. Daarom is het van groot 

belang dat jullie je aanmelden voor deze ALV en daarbij ook aangeven met hoeveel 

personen jullie zullen komen! Indien nodig kunnen we dan maatregelen treffen, zoals  

minder deelnemers per vereniging of toch overgaan op een digitale ALV. 

 

Jean van Kan, secretaris LiSB 


